
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 2. oktober 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 276
Er ministeren enig i, at der er brug for flere VE-anlæg og vil ministeren derfor tage 
initiativ til at gennemføre anbefaling nummer 9 ”Bedre mulighed for grøn omstilling i 
andelsselskaber” fra Ekspertgruppen om demokratiske virksomheder, så andelsselskaber 
også kan opstille VE-anlæg??

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Hans Kristian Skibby 
(DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Andersen
formand
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